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Styrelsemöten: Under året har styrelsen träffats 10 gånger. 
Samrådsgruppen i PRO föreningarna i Osby kommun (Osby, 
Loshult och Örkened) hade ett gemensamt möte i november 
som anordnades av PRO Loshult. Dagen inleddes med frukost 
varefter Sten Andersson ledde förhandlingarna. ABF Skåne 
Nordost informerade om kulturella aktiviteter i Skåne. Beslut om 
samverkan vid resor togs, detta eftersom varje enskild förening 
har svårt att fylla en hel buss. En resekommitté, bestående av 3 
personer från Osby och vardera 1 från Örkened och Loshult, 



bildades. Föreningarnas medlemmar kommer att ges möjlighet att 
inkomma med önskemål  om resor. Lunch hämtades från 
pizzerian i Killeberg. Diskussioner, rörande bl. a. KPR följde 
innan mötet avslutades vid halv tre tiden. 
Representation: Föreningen har inte varit representerad vid 
några externa möten.  

Medlemmar: Medlemsantalet 2023-12-31 var 313 medlemmar, 
under året har det tillkommit 15 nya medlemmar, 16 
medlemmar har avlidit under samma period. Av kategorin ”nya” 
var 11 huvudmedlemmar. Fördelning mellan medlemmarna är 
172 kvinnor, 138 män och 3 personer av okänt kön. Antalet 
medlemmar över 90 år var 23 stycken.  

Mötesverksamhet: PRO Örkened har som målsättning att ha 
ett kulturprogram eller någon form av samhällsinformation på 
varje månadsmöte. Det har vi lyckats med även under det 
gångna året. 

Året inleddes med parentation den 19:e januari. 

Föreningens sång- och musikgrupp framförde stämningsfull 
sång och musik. Britt Håkansson läste en dikt och Kristina Levin 
tände ljus för var och en av de föreningsmedlemmar som gått 
bort under året. Ceremonin avslutades med en tyst minut för de 
avlidna. Efter sedvanligt kaffesamkväm framförde sång- och 
musikgruppen ytterligare några sånger som avslutning. 

Årsmötet hölls den 16:e februari där de stadgeenliga valen och 
för föreningen nödvändiga besluten togs. Jimmy Ekborg 
berättade om sina uppdrag och sin funktion inom Osby 
Kommun. Kaffe och semla serverades. 

Giselssons underhöll med sång och musik på temat 
Emigrationen till USA på mars-mötet. 

Sara & Bengt Olsson visade bilder och berättade om 
reseäventyr från Skåne till Mount Everest på april-mötet. 



Våravslutningen hölls som vanligt i Granada där PRO orkestern 
underhöll med schlagers allt från 1930 och framåt. 

Sommarens friluftsmöte och höstupptakt, hölls i Bygdegården 
där Briggen 3 Bröder svarade för ett bejublat framträdande. 
Hembygdsföreningen serverade fika. 

Maria Jönsson underhöll oss med ”Visor vi minns” på vårat 
september möte. 

Inför ett välbesökt möte i oktober tog sång- och musikgruppen 
oss på en nostalgitripp genom Svensktoppshistorien. Ett antal 
sånger från 1960 och framåt framfördes, illustrerade med bilder.  

På novembermötet underhöll Ingemar Nilsson och Tomas 
Pettersson. Tomas, hjärtläkare sedan lång tid tillbaka, pratade 
om ”Hjärta och Smärta del 3”. 

Decembermötet var som vanligt i Granada där ett julbord, med 
allt man kunde önska sig, serverades. Oldboys från Älmhult 
underhöll med covers från 1960 – talet och framåt. 

Deltagandet på våra möten har som vanligt varit högt, dock har 
en viss avmattning märkts. 

Lotterier har sålts för att stärka vår ekonomi.  

Kaffe kommitté: Kajsa Nilsson, Gunhild Nilsson och Elsa 
Pihlblad 

Programansvarig: Kristina Levin 

Studieverksamhet Under året har cirklar i Dans, Qigong, 
Bordtennis och Släktforskning varit igång. Britt Håkansson 
avslutade under våren den pågående bokcirkeln. 

Fredagarna har varit vikta för Qigong på förmiddagen och Dans 
på eftermiddagen. Verksamheterna har samlat ett stort antal 
medlemmar och är väldigt uppskattade. 



Släktforskningen har bedrivits på måndagar. Man har använt 
”fria” sidor på internet som underlag. 

Bordtennisen har varit på fritidsgården Bulten tisdagar och 
torsdagar. Ledaren Gert Gustavsson ser gärna att fler deltar i 
verksamheten. 

Våra medlemmar har också haft tillgång till gymmet på Bergfast 
måndag- och onsdag förmiddagar.  

Styrelsens förhoppning är att fler medlemmar ställer upp som 
cirkelledare så att vi kan få igång fler cirklar. 

Studieorganisatör Vakant.  

Frågesport PRO Örkened saknar fortfarande lag i denna 
tävling, som består av Distrikts-, Regions- och Riks-mästerskap. 
Tag kontakt med någon i styrelsen om intresse att delta finns. 

 
”Onsdagsgruppen” Tidigare namn var ”Samhällsinformation” 
men nu är det Onsdagsgruppen, och vi har träffats tio gånger 
på våren och tio på hösten under 2023 i Medborgarhuset. Vi 
har varit 15 till 16 medlemmar närvarande vid varje träff, och allt 
möjligt har behandlats. Det har handlat om Lönsboda och Osby 
kommun, vanliga och ovanliga händelser, dagstidningarnas 
nyheter i landet såväl som i Ukraina och Gaza. Intressanta 
artiklar i vår PRO tidning och tidningen Kvällsstunden har lett till 
diskussioner. Örkeneds hembygdsförenings årsskrifter har 
också varit upphov till intressanta samtal. Kjell-Åke Jönssons 
artiklar om äldre Örkened bors liv har, liksom Gunnar Erikssons 
lokala filmer och foton väckt stort intresse. Kaffe och kaka har 
det blivit och de två timmarna har gått fort. Det har varit ett 
trevligt och glatt gäng i ålder mellan 65 till 95 år som hoppas på 
en fortsättning 2024. Essie Bengtsson och Ann-Kristin 
Ragnarsson har stått för kaffet. Ledare har Anders Ragnarsson 
varit. 



Kommunala pensionärsrådet: Genom Kommunala 
pensionärsrådet vill vi verka för att pensionärernas 
intressefrågor belyses. 

Information från dessa möten finns med på våra 
medlemsmöten.  

Valda till att närvara på KPR mötena är ordinarie Kristina Levin 
och Margit Nilsson. Ersättare är Rose-Marie Riling. 

Sång och Musikgruppen: PRO Örkeneds sång- och 
musikgrupp framträdde med ett minnesprogram, för att hedra 
våra bortgångna medlemmar, på parentationen i januari. 

PRO Bromölla engagerade oss för ett framträdande på deras 
medlemsmöte i februari. 

Mars medförde framträdande i församlingshemmet med andliga 
sånger. 

April medförde framträdande hos SPF i Glimåkra, vårsånger på 
äldreboendet Bergfast och på Valborgsmässoafton sjöng vi i 
Ubbaboda skola.  

I maj framträdde delar av sång & musikgruppen på vårt 
medlemsmöte i Granada och månaden avslutades med att vi 
sjöng andliga sånger i Kräbbleboda kapell. 

Vi spelade och sjöng på friluftsgudtjänsten i Bygdegården i 
Östra Flyboda i juli. 

Sommarkonserten i Ollonskogen förstördes av regn vilket 
bidrog till endast ett fåtal åhörare. 

I september framträdde vi vid ”De äldres dag” både i kyrkan och 
vid den efterföljande middagen i församlingshemmet. 

Traditionsenligt så framförde gruppen ett program på 
föreningens oktober-möte. I år var temat Svensktoppen 60 år. 



Året avslutades med julsånger på Bergfast. 

Vår sång- och musikgrupp är glada för den uppskattning vi får, 
och vi har stor glädje av att uppträda med sång och musik. 

Vi ser gärna att fler medlemmar dyker upp vid våra övningar. 

Vi tycker att det här är ett bra sätt att träffas och ha roligt. 

Ledare Britt Håkansson och Tommy Svensson 

Bouleverksamheten: Inomhussäsongen i Olofström inleddes 
den 16:e januari och avslutades den 27:e mars.  

Från den 13:e april och fram till den 2:e november träffades vi 
måndagar och torsdagar på Snapphanevallen i Lönsboda. 

Matcher spelades mot Kyrkhult, Killeberg, Osby och Broby. Tre 
matcher vanns, tre slutade oavgjort och två förlorades. 

Kommunkampen gick av stapeln i Osby den 7:e september. 
Segrade gjorde ett lag från Killeberg på bättre målkvot än 
Lönsbodas Willy Nilsson och Gösta Olofsson. 

Deltagarantalet minskar eftersom vi har svårt  med 
nyrekryteringen. Ansvarig, John Lövgren hoppas att det vänder 
under 2024. 

Resor: Onsdagen den 23 augusti embarkerade 70 
förväntansfulla pensionärer en dubbeldäckare från Gerts buss i 
Älmhult för en färd ut i det blå. Eftersom ingen visste varthän vi 
skulle så var spekulationerna många. Det visade sig att första 
anhalt var Vapnö gård strax norr om Halmstad, där vi bjöds på 
frukost. Därefter fortsatte besöket med en visning av 
verksamheten på gården och till slut gavs möjlighet att inhandla 
livsmedelsprodukter i deras gårdsbutik. Efter avslutat besök på 
Vapnö fortsatte färden till Kvibille Gästis där vi intog en god 
lunch. Här gavs också tillfälle att köpa ost. Eftermiddagen 
fortsatte med ett besök i Slöinge där Berte Gruppen har sitt 
säte. Vi besökte Berte Museum. Laxbutiken i Heberg blev 



dagens sista anhalt och där bjöds vi på en utsökt laxmacka. 
Därefter påbörjades hemresan och vi var tillbaka i Lönsboda vid 
18 tiden. Ett stort tack till Gerts Buss för en trevlig resa och inte 
minst till vår egen reseledare Bertil Nilsson som underhöll med 
intressant information och roliga vitsar. 

Reseledare är Bertil Nilsson 

Samarrangemang med Granada och Sparbanken Skåne: 

I februari bjöd vi in pensionärsorganisationer i vårt närområde 
till Wizex show ”Lite gammalt, lite nytt”. Börje Ström och 
Marianne Johnsson gjorde ett jättejobb i att sprida information 
om arrangemanget. Detta ledde till att närmare 350 personer 
kom. Detta gav oss ett ordentligt tillskott till kassan vilket 
ytterligare ökades genom bidrag från Sparbanksstiftelsen 1826. 

Danserna på Granada: 

PRO:s motionsdans i Granada vilken har varit vår kassako 
under många år har tyvärr haft det motigt. Vi har verkligen 
försökt att göra reklam för dansen men tyvärr har publiken inte 
kommit i önskad omfattning. Fortsätter den negativa trenden så 
innebär det stora konsekvenser för vår övriga verksamhet. 

Ansvariga för motionsdansen: Ing-Marie Nilsson, Siv Eriksson, 
Marianne Johnsson, Göte Johansson, Tomas Johnsson och 
John Lövgren. 

Hemsidan: 

Undertecknad har försökt att hålla hemsidan uppdaterad med 
relevant information om vår verksamhet. Förslag på ny- och 
förbättrad information tas tacksamt emot. 

Ansvarig för hemsidan är Tomas Johnsson 

Slutord: 

Styrelsen tackar för förtroendet att leda föreningen under 2023.  



Vi tackar också alla er som ställt upp på att förbereda och 
genomföra våra olika aktiviteter. Detta gäller såväl olika 
kommittéer som cirkelledare och frivilliga. Utan er hjälp hade 
mycket av vår verksamhet inte kunnat genomföras.  

Till alla er som på något sätt deltagit i vår verksamhet vill vi 
också framföra vårt tack. 

Styrelsen ser tillbaka på ett verksamhetsår för vår förening som 
präglats av inflation, höjda matpriser och stigande räntor. Detta 
har medfört ett negativt kassaflöde, så nu måste vi hjälpas åt att 
vända den negativa trenden under 2024. 

Lönsboda 2024-02-15. 

________________ ________________ _________________ 

Ordförande      Vice Ordförande       Sekreterare   

________________ ________________ _________________ 

Kassör                      Ledamot                   Reseledare   

________________ ________________ _________________ 

Medlemsansvarig     Boule ansvarig 


